
 

 

 
 

 
 

JAARVERSLAGEN 2023 GOLFCLUB ZEEGERSLOOT 
 

1. Bestuur 
Verslag van de secretaris 
 
In 2023 is Ruud Dekkers in de Algemene Vergadering van 22 mei 2023  benoemd tot lid van het 
bestuur in de functie van penningmeester.  De samenstelling van het bestuur in 2023 was  als volgt:  
Jaap Molenaar  voorzitter 
Harry Duijm  secretaris 
Ruud Dekkers  penningmeester 
Elsbeth Zonnevylle lid 
Martin du Prie  lid 
Irene van Bienema  lid 
 
In 2023 heeft het  bestuur 12 keer vergaderd en  daarnaast hebben verschillende bestuursleden 
zoveel als mogelijk de vergaderingen van de verschillende commissies bijgewoond. 
 
De Algemene Vergadering  van 22 mei 2023 heeft weer in fysieke vorm in het clubhuis 
plaatsgevonden. In de vergadering van 22 mei 2023 werd verslag gedaan over het verenigingsjaar 
2022 en werd de jaarrekening 2022 goedgekeurd en vastgesteld. Omdat in die vergadering naar de 
mening van het bestuur over belangrijke voorstellen moest worden beslist heeft het bestuur  
besloten  de Algemene Vergadering van 17 oktober 2023 digitaal gehouden in de verwachting dat 
dan meer leden de vergadering zouden bijwonen (inloggen) en over de voorstellen zouden stemmen. 
Die verwachting is uitgekomen getuige het feit dat 120 leden zich voor de vergadering hebben 
aangemeld en 101 leden hebben ingelogd.  In de Algemene Vergadering van 17 oktober 2023  werd   
de door de Financiële Commissie geaccordeerde begroting 2024 gepresenteerd. 
  
Namens het bestuur zijn de twee Algemene Vergaderingen van de NGF bijgewoond evenals de twee 
vergaderingen van de Samenwerkende Golfclubs West Nederland (SGWN). Ook is er regelmatig 
overleg geweest met de besturen van de verenigingen die deelnemen aan het Super Golf initiatief. 
De NVG vergaderingen werden door de manager bijgewoond. 
 
Het samenwerkingsproject Super Golf is in 2023 succesvol voortgezet met een deelname van in 
totaal 482 personen, een toename van 111 deelnemers ten opzichte van 2022.  Van onze golfclub 
hebben zich 106 leden aangemeld voor Super Golf. Dit is ten opzichte van 2022 een toename  van 7 
leden. Evenals in 2022 is het aantal deelnemers per club vrijgegeven en is het aantal rondes beperkt 
tot 10 op ieder van de deelnemende banen.    
 
Commissies 
De commissies, de ruggengraat van het verenigingsleven, zijn ook in het afgelopen jaar weer zeer 
actief geweest. Ook kon op 26 augustus de traditionele commissiedag weer worden gehouden 



 

 

waarbij door het bestuur de waardering werd uitgesproken voor het werk van de commissies en de 
uittredende leden bedankte  voor hun inzet. 
 
Golfer van het jaar 
Gezien zijn, gedurende enige jaren, grote inzet en verdiensten in verschillende hoedanigheden voor 
onze club, waarvoor veel dank,  heeft het bestuur besloten Jason Toelen te benoemen tot Golfer van 
het Jaar 2023.  Jason is zeer betrokken bij Golfclub Zeegersloot en draagt bij aan de organisatie van 
verschillende onderdelen van de club en werpt zich ook op als ambassadeur van onze golfclub. 
Gedurende enkele jaren heeft Jason zich ingezet voor de Jeugd en de Jeugdcommissie, is lid van een 
competitieteam en is lid van de Technische commissie. Daarnaast heeft Jason Toelen in 2023 drie 
keer een clubkampioenschap met winst afgerond.  De Clubkampioen van het jaar! 
 
 
Personeel Algemeen en secretariaat 
Door het voltallig personeel van GC Zeegersloot is ook in 2023 weer  een geweldige inzet getoond 

waar het gaat om zowel het afhandelen van de dagelijkse gang van zaken als de bereidheid de 

noodzakelijke wijzigingen in de manier van werken door te voeren. 

Het werven van sponsors, het onderhouden van sponsorcontacten en het boeken en begeleiden van 

evenementen van derden is in handen van onze manager  Bart Rekers.  

 

Bedrijfsvoering 

Steeds zal onderscheid gemaakt worden tussen het ‘bedrijfsgedeelte’ dat tot de professionele 

organisatie behoort en het ‘verenigingsleven’ dat vooral door de commissies gestalte wordt gegeven. 

Het Beleidsplan 2018-2022 is de leidraad in deze voor het verder optimaliseren van ons 

productaanbod. 

Algemeen 
Chronologisch overzicht 2022: 
22 mei 2023  : Algemene Vergadering 
26 augustus 2023 : Commissiedag 
17 oktober 2023 : Algemene Vergadering 
 
Professionals 
In 2023 hebben de golfprofessionals  regelmatig overleg met de bestuursverantwoordelijken 
gevoerd.   De professionals zijn zeer nauw betrokken bij het wel en wee van de Golfclub en de leden.  
Ook het afgelopen jaar hebben de professionals hun activiteiten voor “Tijd voor Vitaliteit” weer met 
veel enthousiasme op gepakt.  Een stimulans voor de deelnemers om door te gaan met deze korte 
opleiding tot golfer. Na diverse weken van training zijn er heel wat deelnemers die, mede door de 
promotie van de club door de Pro’s, zich aanmelden als lid.  De grote betrokkenheid van de 
professionals bij de club blijkt bijvoorbeeld uit hun deelname aan diverse overleggen en 
werkgroepen en het  wederom benaderen  van scholen voor het geven lessen aan de leerlingen. Ook 
hebben de Pro’s zich weer enthousiast ingezet voor de jeugd in overleg met de jeugdcommissie. De 
professionals  hebben ook dit jaar na de renovatie het beheer en het dagelijks onderhoud van de 
driving range en het binnen zetten van de handicarts op een prima manier uitgevoerd.  
 
Ledenaantallen (1 januari) 



 

 

 
 
Clubkampioenen  2023   
Jeugd/jongens:      Thies Stouten      
Jeugd/meisjes:  Fleur Piket   
Strokeplay Dames: Corine Cools                       
Strokeplay Heren:  Jason Toelen                 
Parkbaan:  Jason Toelen 
Matchplay Dames:  Ellen Vreeswijk 
Matchplay Heren:  Jason Toelen 

  
Bols Hole-in-One Club  
In 2023 zijn door de volgende leden van GC Zeegersloot op de homecourse een hole-in-one gesla-
gen:  
4 mei   2023:  Ton Smeulders 

21 mei 2023:  Jolanda Malipaard 
29 augustus 2023: Hans van Dijk 
Hun namen zijn opgenomen in het Bols Hole-in-one register. 

 
 

Damescommissie - Jaarverslag 2023 
 
We kunnen met veel plezier terugkijken op een golfjaar waarin we, veelal met vaste deelneemsters 
op dinsdag, gezellige wedstrijden hebben gespeeld.  
Maar gelukkig ook zijn er ook nieuwe deelneemsters bij gekomen.  
De damescommissie had voor 2023 een wedstrijdkalender in gemaakt waarin voldoende individuele 
Stableford- en/of Strokeplay wedstrijden afgewisseld werden met Match Play-, Scrambles- en 
verschillende onderlinge competitiewedstrijden. 
 
Hoogtepunten in 2023 waren: 
De Eclectic Competitie die door Loes Beumer werd gewonnen.  
De Dinsdag Dames Trofee  
Voor de negende keer op rij werd dit jaar op dinsdag om de Dinsdag Dames Trofee gespeeld.  De 
zeven beste wedstrijdscores waren bepalend voor het opmaken van de einduitslag. Om hierin te 

Jan 2024 2023 2022 2021 2020 2019

Reguliere leden (betalen volledige 

contributie)
576 577 611 632 661 689

Jeugdleden tot en met 10 jaar 8 10 12 10 10 13

Jeugdleden 11 tot en met 20 jaar 38 33 39 38 42 40

Jongeren leden (21 t/ 29 jaar) 25 38 39 36 7 2

Optieleden 18 23 19 13 19 23

Zakenleden 17 16 17 19 14 12

Overige (80+, ereleden etc) 83 110 80 77 87 69

Parkbaanleden 283 304 300 255 165 181

Twilightleden 55 75 75 98 86 79

Early Bird en Twilighleden 0 0 0 25 9 6

Twilight/Early Bird-Parkbaan 149 137 136 74 22 10

TOTAAL 1252 1323 1328 1277 1122 1124

Handicapregistratie 180 180 180 174 181 162

SuperGolf-leden 99 99 99 90 151 170



 

 

kunnen worden opgenomen, moesten speelsters aan tenminste zeven van de negen wedstrijden 
hebben deelgenomen.  
Maaike Tent werd de glorieuze winnares van de Dinsdag Dames Trofee 2023 
 
De Seizoens Competitie. (18 holes Stableford-best of 3)  
Voor de vierde keer werd dit jaar de Seizoens Competitie gespeeld 
De winnares van 2023 is Anke ten Hagen 
 
De Vriendinnendag was zoals altijd weer een supergezellige en geslaagde dag. 
 
De Dames Inviteert Heer, Scramble à Deux Stableford  
Onze drukstbezochte wedstrijd en wij begrijpen wel waarom, want dan kunnen de heren ook eens op 
dinsdagochtend van start. 
 
A Sister ’s Hope wedstrijd.  
Een goede-doelen-wedstrijd ten behoeve van het borstkankeronderzoek 
Tjalling de Vries van de Marketing Commissie heeft, net als alle voorgaande jaren, voor ons een mooi 
verslag over de wedstrijd en het opgehaalde bedrag geschreven.  
Ook heeft hij ervoor gezorgd dat het artikel, vergezeld van een foto, in de plaatselijke nieuwsbladen 
is verschenen. Waarvoor dank. 
 
De Seco - Daco wedstrijd. 
Een onderlinge wedstrijd tussen de Seco en Daco. 
Het is een uniek bedachte wedstrijd, waarin drie wedstrijdvormen in één wedstrijd verpakt zijn. De 
commissies nemen het die dag tegen elkaar op. Helaas hebben de dames tot op heden nog niet van 
de sterke Seco kunnen winnen.  
 
De scramble wedstrijden : de openingswedstrijd, slotwedstrijd en kerstwedstrijd die we traditie 
getrouw altijd afsluiten met een heerlijke lunch en prijsuitreiking  
 
De Damescommissie vergaderde drie keer in 2023 met de gehele commissie.  
Ook hebben we regelmatig, in een kleinere setting, tussentijds vergaderd. 
In 2023 hebben Anna Jortneas en Margreeth van der Stroom, nadat zij er vele jaren deel van 
uitmaakten, de commissie verlaten. 
Beide dames hebben meer dan twee termijnen in de commissie gezeten en hebben daarbinnen 
verschillende functies met grote inzet vervuld.  
Als nieuw lid van de DACO zijn in oktober 2023 Nelleke Guinee en Willy de Weijer tot de commissie 
toegetreden. Wij zijn blij dat zij ons komen versterken. 
 

Jaarverslag 2023 van de Handicart consul 
 
Het jaar 2023 werd gekenmerkt door een lange periode waarin de handicarts niet op de baan 
gebruikt mochten worden. De baanomstandigheden lieten gebruik op de baan niet toe. In september 
begon deze misère. Praktisch zonder onderbreking duurt het voort tot in februari 2024. Handicart-
gebruikers kunnen deze periode alleen maar met veel geduld uitzingen. De gebruikers inkomsten zijn 
over deze perioden dus nihil. 
Het handicart-park bestond, zoals de jaren ervoor uit 16 vernieuwde exemplaren  met li-ion 
batterijen. Er is weinig schade gereden. 
Bij de herinrichting van de toegang tot het clubhuis is met materialen die ook gebruikt zijn voor het 
vernieuwen van de dijk langs de Aar een parkeerterrein voor de handicarts gemaakt. Dit terrein is 
nog niet gebruikt om er carts te parkeren. 



 

 

In 2023 zijn de inkomsten uit het gebruik van de carts € 15.294,50 en uit donaties € 15.195,00. 
De Handicart Sponsorwedstrijd bracht € 450,- op. 
Ellen en Rob Visser, de winnaars van deze wedstrijd hebben de club tot in de finale op waardige wijze 
vertegenwoordigd. 
Tenslotte dank aan de manager, het secretariaat en de servicedesk, die bij dit werk geholpen 
hebben. 
 

Jaarverslag 2023 Commissie van Beroep 
 
De Commissie van Beroep leidt een slapend bestaan en dat is een goed teken. Ook in 2023 zijn er 
geen zaken aanhangig gemaakt bij de Commissie. 
 

Jaarverslag 2023 van de Gedragscommissie 
 
De Gedragscommissie hoefde dit jaar niet in actie te komen. 
 

Jaarverslag Handicapcommissie 2023 

 
Algemeen 
Het nieuwe Wereld Handicap Systeem uit 2021 is inmiddels steeds meer gemeengoed geworden 
onder de leden. Toch blijft het voor velen een black box. Na braaf invullen van de kaart komt het 
systeem met een dagresultaat en een al dan niet aangepaste handicapscore. Maar hoe dat allemaal 
in z’n werk gaat? Met liefde en plezier blijft de commissie een en ander uitleggen en publiceren op 
de website. 
 
Het faciliteren en stimuleren van onze leden om een actuele en adequate handicapscore te 
verkrijgen en te handhaven was ook dit jaar weer onze hoofdtaak. Een dankbaar onderdeel daarvan 
is het toekennen van een eerste officiële handicap aan nieuwe leden die aan de eisen daarvoor 
voldoen. 
 
Analyse van alle qualifyingkaarten leverde als resultaat dat we de indexering van de Griend en 
Heuvel ongewijzigd konden laten. 
 
Q-kaarten overzicht 
 
1.  Aantallen gelopen kaarten 
Het aantal gelopen Q-kaarten is het afgelopen jaar met ca. 9% gedaald van 10.784 naar 9.313. Daar 
komen ruim 3.800 wedstrijdkaarten bij, eveneens 9% minder dan in 2022. Het feit dat de baan eind 
van het jaar vanwege de bijzonder slechte weersomstandigheden helaas dikwijls non-qualifying was, 
was een belangrijke oorzaak voor deze daling. Topjaar blijft 2021 toen het nieuwe WHS 
geïntroduceerd is. 
 

Qualifying kaarten (incl. wedstrijden) 2023 2022 2021 2020 2019 2018 

 13.136 14.803 17.936 8.139 9.375 7.991 

 
2.  Aantallen gelopen kaarten per lid 
1.052 leden liepen gemiddeld 12,5 qualifying kaarten. 399 van hen leverden minder dan 5 kaarten in, 
en 145 meer dan 25. De top 2 ‘qualifyers’ lieten resp. 78 en 80 kaarten registreren. 
 



 

 

3. Overzicht van de handicapverdeling per groep (stand begin 2024) 
Het aantal leden met een geregistreerde handicap is het afgelopen jaar afgenomen van 1.247 naar 
1.189. Daarnaast kloppen 18 leden aan de deur met ‘hdc 55’; zij moeten nog een 9 holes ronde met 
tenminste 19 stablefordpunten lopen.   
 
De helft van onze leden heeft een handicap van 27 of lager, een klein kwart zit nog boven de 36.  

  0 t/m 9.9 10 t/m 18 18.1 t/m 27 27.1 t/m 36 36.1 t/m 54 totaal 

Heren 49 (7%) 132 (16%) 242 (33%) 201 (26%) 125 (18%)    749 (100%) 

Dames 5 (1%) 32 (8%) 114 (28%) 140 (31%) 149 (33%)    440 (100%) 

Totaal 54 (5%) 164 (13%) 356 (31%) 341 (28%) 274 (23%)  1.189 

       
4. Handicapveranderingen 
Er waren afgelopen jaar weer meer handicapverlagingen dan -verhogingen: 51% tegen 41%. Bij 8% 
van de leden is de handicap niet gewijzigd.  
 
 

Jaarverslag Technische Commissie 2023 
 
De samenstelling van de commissie: 
Edu van Bienema (voorzitter / Heren Senioren / C-mix / Najaarscompetitie) 
Ellen Plug  (Dames / Dames Senioren) 
Jason Toelen  (Heren / Jeugd) 
 
NGF competities : 

• Voor de NGF Voorjaarscompetitie hebben zich in totaal 21 teams ingeschreven In totaal 145 
spelers: 

❖ 7 Dames teams 
❖ 9 Herenteams 
❖ 4 Korte Banen C-mix teams (bij ons Parkbaan) 
❖ 1 Jeugdteam.  
❖ 4 teams zijn kampioen/poulewinnaar geworden:  

▪ Heren 2 36H is gepromoveerd naar de reserve 2e klasse 
▪ Heren 2 27H is gepromoveerd naar de 4e klasse 
▪ Dames 2 27H is gepromoveerd naar de 2 klasse 
▪ C-Mix 3 is gepromoveerd naar de Hoofdklasse 

 
❖ Op verzoek van de NGF is de landelijke promotiewedstrijd van Dames 36H 1e klasse bij 

ons op Zeegersloot gespeeld op zondag 21 mei: 
Hoenshuis 1 – Kennemer 2 en Hilversumsche 2 – Noordwijkse 2. 
Hoenshuis 1 en Hilversumsche 2 zijn gepromoveerd naar de Hoofdklasse 
Dit is zeer positief ontvangen en gewaardeerd door de speelsters van deze 
verenigingen en de NGF. 

 

• Voor de NGF Najaarscompetitie hebben zich 8 teams ingeschreven (32 spelers). 
❖ 4 teams op zondag 
❖ 4 teams op woensdag 

De NGF Najaarscompetitie is gespeeld in oktober. 
 
 
 



 

 

Kwalificatie 
TECO is dit jaar verder gegaan met een kwalificatiesysteem dat in 2022 is ingevoerd. Middels een 
puntensysteem wordt er gekeken wie het beste heeft gepresteerd bij de belangrijkste WECO 
wedstrijden (Greensome kampioenschap, Clubkampioenschappen, Ladder Matchplay, 
Maandbekers). Dit moet de TECO helpen, samen met andere criteria, om tot een betere selectie te 
komen van spelers en speelsters mn. bij de 1e teams (Dames/Heren en Dames/Heren Senioren) 
 
NGF Competitie 2024 
NGF heeft in de ALV van november definitief besloten om de NGF Voorjaarscompetitie in 2024 te 
gaan veranderen. Dames Dinsdag competities worden samengevoegd met de Dames Senioren op 
donderdag. In de 27 holes competities worden de lagere klassen (dames vanaf 2e klasse en heren 
vanaf 3e klasse) 18 holes competities. 36 holes competities en de C-Mix Korte Baan competities 
blijven onveranderd. Tevens wordt er in 2024 een 65+ competitie voor heren opgezet. 
Competitiespelers zijn inmiddels ook geïnformeerd. Voor 2023 is er niets veranderd. 
 
 

Jaarverslag Vertrouwenspersoon 2023 
 

Volgens de vertrouwenspersoon en volgens het bestuur behoefde het instituut Vertrouwenspersoon 

bij Golfclub Zeegersloot vernieuwing. Deze vernieuwing is in 2023 gestalte gegeven. 

Als eerste is er gezocht naar een tweede en vrouwelijke vertrouwenspersoon in samenwerking met 

de in 2014 benoemde mannelijke vertrouwenspersoon. 

In de persoon van Karin Heins is die gevonden. In de loop van het voorjaar heeft het bestuur haar als 

vertrouwenspersoon voor Golfclub Zeegersloot benoemd. 

Karin Heins en Nol van der Drift hebben vervolgens als tweede stap het REGLEMENT ONGEWENSTE 

OMGANGSVORMEN EN DE VERTROUWENSPERSOON herschreven. Door het bestuur is dit reglement 

goedgekeurd. 

Het was de bedoeling dat de vertrouwenspersonen zich zouden presenteren in de Algemene 

Vergadering van oktober 2023, maar omdat die online werd gehouden hebben ze daarvan afgezien. 

In het laatste deel van het jaar is er voor de vertrouwenspersoon door de communicatiecommissie 

een pagina ‘Vertrouwenspersoon’ aan de website toegevoegd. Deze pagina is zowel voor leden als 

voor gasten toegankelijk. 

 

In de loop van 2023 is één keer een beroep gedaan op de vertrouwenspersoon. De betrokken zaak is 

door de twee vertrouwenspersonen afgehandeld. 

 

Verslag Dinsdag Avond Competitie (DAC) 2023 
 
In 2023 was er weer grote belangstelling voor de DAC wedstrijden. De DAC commissie probeert ook 
bij te veel inschrijvingen alle belangstellenden te plaatsen. Er stonden dit jaar 14 wedstrijden op het 
programma. Door extreem weer, heel veel regen, is er 1 wedstrijd voortijdig beëindigd.  
Het hele seizoen hadden we vrij droge en soms warme dinsdagen en werden er mooie scores be-
haald.  
Op dinsdag 22 augustus was de slotdag. Na afloop was er voor alle spelers een 3 gangen diner, klaar-
gemaakt door het team van de Zeeger en mede mogelijk gemaakt door de DAC sponsoren.  
2023 in maat en getal 
In totaal werden er 811 rondes gespeeld door gemiddeld 64 deelnemers per avond. We speelden in 
flights van 3 deelnemers.  
Het eindklassement over de 7 beste wedstrijden.  



 

 

De top 3 van DAC 1 
1e: Anthony van Tilburg met 255 punten 
2e: Yannick van de Haas met 251 punten 
3e: Ellen Vreeswijk met 246 punten 
De top 3 van DAC 2 
1e: Andre Pont met 265 punten 
2e: Wim Scholtes met 246 punten 
3e: Jan van Roosendaal met 245 punten 
 
Samenstelling commissie 2022 
Herma Hollander (voorzitter), Anthony van Tilburg (Penningmeester), Loek van der Laan (lid),  
Hieke van Heusden (lid), Nico Dofferhoff (lid) 
 
Sponsoren 2023 
Lodges near the Rhine, Hieke van Heusden, Bas Boonstoppel, Wim Scholtes, Dirk Jan van Zanten, Ma-
rianne van Wijnen, Jako Sollner, KabBrains, Leo van Rhijn en Petra van Es. 
 

Verslag Datacommissie 2023 
 
De leden van de datacommissie hebben gedurende het jaar het bestuur gevraagd en ongevraagd 
data verstrekt inzake: 
- de ontwikkeling van de ledenaantallen over de verschillende lidmaatschapsvormen; daarbij zijn 

instroom, uitstroom met daarbij behorende aantallen en leeftijden in beeld gebracht; 

- de te verwachten ledenaantallen (een ledenprognose) voor 2024 met daarbij een inschatting van 

de te verwachten contributie-inkomsten; 

- de bezetting van de baan, zowel door leden als door gastspelers, het aantal wedstrijden dat le-

den en dat gastspelers spelen. 

Regelmatig is door de 2 leden van de commissie in de bestuursvergadering een presentatie van de 
(gewenste) data verzorgd. 
Waarbij ook op basis van de beschikbare data een aantal suggesties en overwegingen aan het 
bestuur is gepresenteerd, met daaraan gekoppeld een inschatting van daaruit te verwachten 
effecten. 
Daarnaast hebben de 2 leden van de datacommissie zitting genomen in de werkgroep MICompany. 
Op verzoek van de financiële commissie, en na toestemming van het bestuur, zijn er ook data met 
hen gedeeld. 
 

Verslag Communicatiecommissie 2023 
 
Nieuwsbrieven en overige communicatie 
In het jaar zijn er 6 nieuwsbrieven uitgegeven. 
Daarvoor is door vele geledingen een bijdrage aangeleverd. 
Vanuit Players1St is er door de leden zeker waardering uitgesproken; maar ook zijn er waardevolle 
suggesties aangereikt. Daarmee is/gaat de commissie aan de slag. 
 
Website-activiteiten 
Inhoudelijk zijn de pagina’s zo veel mogelijk geactualiseerd. 
Daarvoor is door de commissie regelmatig een langdurige werksessie georganiseerd. 
De belangrijkste verandering is de introductie van een nieuwe pagina ‘Wedstrijdverslagen’.  
In het voorjaar is voor commissieleden een goed bezochte instructie-avond ‘plaatsen berichten’ 
georganiseerd. 



 

 

In de loop van het jaar zijn de pagina ‘Corona Informatie’ en de pagina ‘Werkzaamheden’ van de 
menubalk verwijderd. Daarvoor in de plaats is een lustrum pagina ’40 jaar GCZ’ toegevoegd. 
De communicatiecommissie werd in de laatste maand van het jaar verrast door vergevorderde 
activiteiten om met behulp van 100%Leiden een vernieuwde website te realiseren. Uiteraard heeft 
de commissie haar volle medewerking toegezegd. 
 
Overige activiteiten 
Met de bestuursverantwoordelijke Irene van Bienema hebben de leden van de commissie suggesties 
t.b.v. het beleidsplan inzake communicatie aangereikt. Door het bestuur zal een en ander verwerkt 
worden. Ook is meermaals de wens geuit om de website sterk te verbeteren. 
De commissie zelf had voor 2023 een prioriteitenlijst opgesteld. 
De belangrijkste gerealiseerde punten daarin: 

- Introductie van maandelijks geactualiseerde tafeldriehoeken met club-informatie; 

- Introductie van posters t.b.v. commissies/geledingen die activiteiten onder de aandacht wil-

len brengen; 

- Het formuleren van wedstrijdvormen te gebruiken door alle wedstrijd organiserende com-

missies; 

- De eerste stappen zijn gezet om te komen tot een door allen te gebruiken ‘Zeegersloot-uit-

straling’ bij publicaties waarbij gestreefd wordt naar uniformiteit. 

 
In totaal heeft de commissie 9 maal formeel vergaderd, meestal i.a.v. de bestuursverantwoordelijke 
en soms i.a.v. de manager. 
Aan het eind van het jaar heeft commissielid Bart van Aalst de communicatiecommissie verlaten. 
 

Jaarverslag Hospitality 2023 
 
Het Hospitality team heeft als doel nieuwe leden bij de Golfclub welkom te heten en hen door middel 
van diverse activiteiten goed bekend te maken met de golfclub en met andere leden in contact te 
brengen. Daarnaast zijn vrijwilligers van het Hospitality team gastvrouw of gastheer voor groepen 
gastspelers die een dag op Zeegersloot komen golfen.  
 
Ontvangst groepen gastspelers 
Een of meerdere vrijwilligers van het Hospitality team zijn in 2023 ongeveer 25 keer als gastvrouw of 
gastheer aanwezig en ondersteunend geweest aan gastgroepen van diverse grootte. Dat varieerde 
van groepen van 12 tot meer dan 70 deelnemers, waarbij ook de ondersteuning van de 
wedstrijdleiding een belangrijke bijdrage is geweest.  
Alle ontvangen gastgroepen hebben de ontvangst door de gastvrouw/heer en de ondersteuning van 
hen bijzonder op prijs gesteld. Zij geven zonder uitzondering aan dat ze een ontvangst en 
ondersteuning als deze niet vaak meemaken.  
 
Welkom heten en begeleiden nieuwe leden 
In 2023 heeft GC Zeegersloot zich opnieuw mogen verheugen in de komst van nieuwe leden. Hoewel 
in getal iets minder dan de jaren voor 2023 hebben we toch weer ongeveer 120 nieuwe golfers bij 
onze mooie club mogen verwelkomen. Daaronder veel startende golfers op de Parkbaan, maar ook 
veel nieuwe leden op de Griend– en Heuvelbaan.  
Om hen, indien zij daaraan behoefte hebben, te helpen bekend te raken met de golfclub en met 
andere leden in contact te komen heeft het Hospitality team in 2023 weer diverse activiteiten 
opgezet.  

- 3 kennismaking/gezelligheidswedstrijden voor nieuwe leden, verdeeld over het seizoen, zo-

wel op Parkbaan voor Parkbaanleden als op de Heuvelbaan, plus ondersteuning / flightbege-

leiding bij de afsluitende wedstrijd van de cursus Tijd voor Vitaliteit. Spelvorm is elke keer 



 

 

Texas Scramble, zo veel als mogelijk werd elke flight begeleid in de baan door iemand van 

het Hospitality team. Het Hospitality team heeft in 2023 per wedstrijddag tussen de 42 en 75 

deelnemers mogen verwelkomen. 

- Een serie van 7 inloopochtenden op de Parkbaan, voor golfers met handicap hoger dan 36 of 

nog zonder handicap, om startende golfers te ondersteunen bij het verder bekend raken met 

de golfsport. Per week deden in 2023 hieraan gemiddeld 18 startende golfers mee. Leden 

van het Hospitality team waren aanwezig voor de wedstrijdindeling, om te helpen met invul-

len van de scorecards en gebruik van E-golf4U, voor evt. uitleg van de stableford telling en 

om vragen van uiteenlopende aard te beantwoorden.   
-  

Overige activiteiten van het Hospitality team in 2023  
- Faciliteren WhatsApp groep Golfmaatje, waarin een verzoek om een golfmaatje kan worden 

uitgezet. Deze WhatsApp groep kan ook gebruikt worden voor golfers die al langer lid zijn.  

- Individuele uitleg of hulp (denk aan het een zoeken van geschikte golfpartners voor nieuwe 

leden, aan het een keer een golfronde lopen met een lid van het Hospitality team, marker 

zijn voor een (eerste) qualifying kaart, aan individuele uitleg over mogelijkheden voor wed-

strijddeelname etc.). 

- Onderhoud van de informatiemap voor nieuwe leden.  

 

JAARVERSLAG OLD GRAND DAD 2023 
 

Het afgelopen jaar hebben wij op donderdag 1 juni de jaarlijkse OGD wedstrijd voor onze 

donateurs/leden georganiseerd. Van de 73 donateurs hebben er uiteindelijk 33 aan deze wedstrijd 

meegedaan. 

De trofee werd dit jaar gewonnen door Michiel Nooij met Willem Schreuder als tweede en Rick Lezer 

als derde.Op 19 juli vond de regionale finale plaats op de Hooge Rotterdamsche. Gezien ons aantal 

donateurs konden hieraan de beste 8 Zeegersloters deelnemen op een totaal aantal van 88 spelers 

uit onze regio.De beste 8 hiervan plaatsten zich weer voor de landelijke finale die op 14 augustus 

werd gespeeld bij de Wassenaarse Golfclub Rozenstein.Wim Scholtes en Rick Lezer plaatsten zich 

voor de landelijke finale. Voor Rick was dit al de 2e keer op rij.Wim was helaas verhinderd en Rick 

heeft daar de eer van Zeegersloot zo goed mogelijk verdedigd, maar viel helaas niet in de prijzen. 

Onze doelstelling voor 2023 van minimaal 80 donateurs bij Zeegersloot hebben wij niet gehaald.Wij 

hebben er nu 73. 

Aaanleiding om ook in 2024 bij Zeegersloot nadruk te blijven leggen op de werving van nieuwe 

donateurs. Golfende opa's van alle leeftijden.Met wat meer nadruk op jonge opa's die waarschijnlijk 

minder op de hoogte zijn van de al 50 jaar bestaande Stichting Old Grand Dad. 

Want wie wil zich als golfende Opa, met een ondersteunende donatie van 25 euro, niet inzetten voor 

jonge kinderen met een beperking, zodat er voor hen activiteiten op het gebied van sport,spel en 

beweging mogelijk wordt gemaakt. 

Binnen ons ledenbestand zijn ervast meer dan 73 opa's die dit een mooi doel vinden en donateur 

willen worden van de Stichting Old Grand Dad. 

Dus golfende Opa... meld je aan via mijn email:w.scholtes@ziggo.nl 

 

 
 
 



 

 

Jaarverslag Golfweekcommissie 2023 
Van 4 juni t/m 10 juni 2023 is 29ste golfweek georganiseerd. Dagelijks werden er leuke wedstrijden 
georganiseerd, waaraan ongeveer 400 leden en introducés hebben deelgenomen. Helaas loopt het 
deelnemersaantal na de coronajaren terug.  
De openingsdag zondag 4 juni werd gestart met een goed bezochte en hele leuke jeugdwedstrijd. 
Voor de Vroege Vogel bokaal was geen belangstelling en helaas was ook de inschrijving voor de 
Zegerslootbokaal erg laag.   
Op maandag werd in plaats van de Pro-Am een team scramble met een twist gespeeld, een 
succesvolle dag met een heerlijke BBQ na afloop. De crosscountry dit jaar uitgezet door Andre Pont 
was uitdagend en qua tijdsduur was iedereen binnen 5,5 uur binnen.  
De vertrouwde wedstrijden, damesdag, invitational en herendag zijn goed verlopen.  
Zaterdag, de slotdag, was een wedstrijd inclusief een diner gepland, hier was erg weinig animo voor. 
We hebben dit aangepast naar een wedstrijd zonder etentje. Op een snikhete laatste dag hebben we  
de golfweek gezellig afgesloten.  
De terugloop van het deelnemersaantal, de beperkte inschrijving voor de Parkbaanwedstrijden, de 
terugloop van sponsordeelnemers en de vele reacties op de kosten voor deelname aan de diverse 
wedstrijden vraagt bezinning op het programma voor de volgende golfweek.  
Financieel hebben we de week met een positief saldo afgesloten.  
Wim Hendrikse heeft de commissie na 5 jaar verlaten. 

Verslag Parkbaancommissie 2023 
 
In 2023 is de parkbaancommissie uitgebreid van vier naar zes leden. Lillian Blokland en Corné Brunt 
zijn in de bestuursvergadering van 19 april 2023 benoemd tot lid van de Parkbaancommissie. Hier-
door kunnen gaten in de planning makkelijker opgevangen worden en is er een betere verdeling van 
de taken. De sfeer in de commissie is ronduit prima. De samenstelling van de Parkbaancommissie 
was afgelopen seizoen: 

▪ Yvonne Lek 
▪ Marian Willemse 
▪ Lillian Blokland (nieuw) 
▪ Jan van Steen 
▪ Frank Haak (voorzitter) 
▪ Corné Brunt (nieuw) 

 
Met circa 31 wedstrijden en in totaal 757 deelnemers was het afgelopen jaar redelijk tot goed bezet. 
Het aantal deelnemers per wedstrijd varieert, maar gemiddeld ligt dit aantal tussen de 20-30 perso-
nen. Er is een stijgende lijn te zien in het aantal deelnemers. Dit komt mede doordat tijdens nieu-
weledenwedstrijden actief informatie gegeven wordt over de Parkbaanwedstrijden.  
 
Hoogtepunten (qua deelnemers) waren de jaarlijkse crosscountry, de laatste wedstrijd van de PAC en 
de regenboogwedstrijd op de Heuvelbaan. De langdurige afgelasting van het golfcomplex heeft nau-
welijks invloed gehad op de wedstrijden. De meeste wedstrijden waren buiten deze periode om ge-
organiseerd, slecht eenmaal heeft een wedstrijd vanwege de overvloedige regen geen doorgang kun-
nen vinden. 
 
Op sportief vlak mag niet onvermeld blijven dat tijdens de PAC-competitie drie maal een hole in one 
is geslagen, waarvan twee tijdens de laatste PAC-wedstrijd.  
 
Het veranderen van de opzet van de Parkbaan maandbeker heeft goed uitgepakt. In plaats van de 
wedstrijden qualifying te laten zijn, is over gestapt naar non-qualifying wedstrijden. Daarnaast is het 
accent meer op wedstrijden met een groter ‘fun’ aspect komen te liggen, zoals de vlaggenwedstrijd 
en de touwtjeswedstrijd. Het aantal deelnemers aan deze wedstrijden is flink toegenomen. 



 

 

 
Over het algemeen is de sfeer tijdens de wedstrijden gemoedelijk en gezellig te noemen. Er hebben 
zich geen regelincidenten voorgedaan, ongevallen en/of wangedrag. Aandachtspunt blijft de organi-
satie rondom de wedstrijd, met name: 

▪ het op de juiste wijze invoeren van de wedstrijden en  
▪ het op korte termijn aan- of afmelden van deelnemers.  

Maar ook hier geldt dat dit niet tot vervelende kwesties heeft geleid, met wat extra goede wil en in-
spanning en een positieve instelling is alles weer in orde gekomen. 
 

Marshalcommissie 
 

Een veel te lang verslag!!!! (NOG) NIET GEPLAATST 
 
  



 

 

Jaarverslag seniorencommissie 2023. 
 
Algemeen. 
Ook dit jaar had de seco als uitgangspunt om alle senioren in de gelegenheid te stellen om op de 
donderdagen aan een gevarieerd wedstrijdprogramma mee te doen. We zijn blij te kunnen rekenen 
op een vrij grote vaste groep van deelnemers aan onze donderdag wedstrijden. 
Aan het begin van vorig jaar hadden we besloten een vereenvoudigd en meer overzichtelijk 
programma op te stellen, met name door het aantal competities in de zomerperiode te beperken tot 
één voor de 18 holes spelers ( verdeeld in twee categorieën) en één voor de 9 holes spelers. 
Nu na twee jaar kunnen we constateren dat we met deze koerswijziging op de juiste weg zijn. We 
blijven de vrije tee keuze handhaven en naar alle redelijkheid volgen we de wensen van de senioren 
bij het indelen van de wedstrijden.  
Doordat het aantal aanvragen voor een handicart toeneemt, zullen met name tijdens 
teamwedstrijden  de senioren er steeds meer rekening mee moeten houden, dat een handicart 
gedeeld zal moeten worden met een deelnemer uit een ander team. 
Eerder dit jaar vroegen 25 spelers bij een scramble à  deux een handicart aan. Er waren toen 13 
handicarts beschikbaar. U begrijpt dat dit niet past en dat de indeling zodanig moest worden 
gemaakt, dat er toch zoveel als mogelijk senioren kunnen meespelen. In dit praktijk voorbeeld is dit 
gelukt maar het is geen garantie voor een volgende keer. 
Vorig jaar hebben  we geëxperimenteerd met de shotgun scrambles om zoveel als mogelijk ook de 9 
holes spelers  hierbij te betrekken.  
Uiteindelijk bleek de 12 à 13  holes cross country de juiste keuze, waarbij we de doorlooptijd van een 
dergelijke grote scramble aanzienlijk konden beperken maar dat ook de wat oudere of anderszins 
wat minder mobiele senioren konden aanhaken bij het golfen en bij gezamenlijke maaltijd. 
De uitwisseling met Bentwoud is een goede traditie geworden. Er is veel belangstelling van beide 
kanten om hieraan deel te nemen en dus voor de seco een reden om hiermee door te gaan. 
De seco heeft er voor gekozen om ook in de winterperiode Q wedstrijden te organiseren afgewisseld 
met team wedstrijden.  
De seco maakt dankbaar gebruik van de inmiddels beschikbare tafelteksten om de deelnemers over 
de wedstrijdvorm ed te informeren. 
Met ingang van het winterseizoen 2023-2024 zijn we gestart met een birdy competitie geldend voor 
de individuele Q wedstrijden.  Omdat door  het natte najaar deze wedstrijden niet zijn doorgegaan 
staat de competitie einde 2023 nog op nul birdies.  
Tenslotte zijn we bezig een speciale wedstrijddag te organiseren in 2024 in het kader van het 40 
jarige jubileum van onze golfclub. 
Deelname aan de wedstrijden. 
Er waren dit jaar 36 wedstrijden door de seco gepland. Hiervan zijn 4 wedstrijden door baan- en/of 
weersomstandigheden niet doorgegaan cq gestaakt. 
In totaal hebben 2125 deelnemers verdeeld in 1536 18 holes spelers en 589 9 holes spelers  aan de 
wedstrijden deelgenomen.  Een min of meer gelijk aantal deelnemers in vergelijking met vorig jaar:  
2161.  
Het vermelden  meer dan waard is nog, dat Johan van Ravenswaay  als 90-jarige het zomerseizoen 
afsloot als winnaar in cat 2 van de seniorenbokaal. Hij  kreeg bij de prijsuitreiking veel respect 
hiervoor van de aanwezigen.  Johan , die helaas kort daarna is overleden,  zou voor ons allen een 
stimulans moeten zijn om met golfen zo lang mogelijk door te gaan. 
Al  lange tijd splitst de seco de wedstrijden op in spelers die 18 holes en die 9 holes spelen. Bij het 
boeken van starttijden blijkt, dat de  verschuiving naar meer 9 holes rondes  zich dit jaar niet verder 
doorzette.  De  seco zal de getalsmatige verhouding tussen de 18 holes en 9 holes spelers bij de 
wedstrijden wel verder monitoren. 



 

 

De commissie 
De seco bestaat in principe uit 11 leden. Het streven is naar een min of meer gelijke verdeling  tussen 
het aantal dames en heren commissieleden.  Per 1 november dit jaar hebben we met dank voor de 
bewezen diensten afscheid genomen van  Trudy van Boxsel en Marianne Hehewerth. Hun 
opvolgsters zijn: Loes Beumer en Hannie Moerkerken . De dames zijn inmiddels ingewerkt en u kunt 
ook hen dus regelmatig achter de wedstrijdtafel aantreffen.   
De verwachting is, dat er per 1 november 2024 weer twee vacatures zullen ontstaan bij onze 
gezellige en goed onderling samenwerkende commissie. 
 

JAARVERSLAG 2023 Regel- en Examencommissie 
 
De REC commissie bestaat per 1 januari 2023 uit Kees Guldemond (voorzitter), Firmijn van der Plasse 
(penningmeester), Marlies van Damme, Hieke van Heusden en vanaf 1 januari als aspirant lid Karin 
Heins. Haar voordracht wordt goedgekeurd en vanaf dat moment is zij volwaardig lid.  Bart Rekers 
woont de vergaderingen bij als geïnteresseerde. Firmijn van der Plasse heeft aangegeven het iets 
rustiger aan te gaan doen, hetgeen een overdracht van taken aan de andere leden met zich brengt. 
De taken van de REC bestaan uit:  

- het volgen van veranderingen en het aanpassen van de golfregels door de regelgevende instantie(s) 

wereldwijd en deze veranderingen danwel aanpassingen implementeren in het wedstrijd gerela-

teerde clubleven; 

- het geven van lessen aan TvV-deelnemers, aspirant-clubleden en wedstrijdorganiserende commissies 

die daar behoefte aan hebben;  

- het afnemen van examens van TvV-deelnemers en nieuwe/aspirant clubleden/golfers; 

- het bijscholen van competitiespelers voordat de competitie begint;  

- beschikbaar zijn als referee bij competitiewedstrijden en clubkampioenschappen;  

- berichtgeving via nieuwsbrief en website over golfregels en de juiste interpretatie ervan; 

- elkaar onderling bijpraten en helpen bij regelissues en voorbereidingen voor NGF-examens. 

Marlies van Damme is dit jaar geslaagd voor het examen Regelcommissaris 1. 
Karin Heins is bezig met de voorbereidingen voor dit examen, onder begeleiding van Kees 
Guldemond. 
Dit jaar zijn er drie series geweest van regellessen voor TvV-deelnemers en overige belangstellenden. 
Het slagingspercentage bedraagt nagenoeg 100%.  
Dit jaar heeft de REC zich nadrukkelijk bezig gehouden met het verduidelijken, bespreekbaar en 
uitvoerbaar maken van de regels bij het onderwerp: Het Staken van een Wedstrijd. Dat was een 
onderwerp dat niet overal even goed in het handboek stond geregistreerd. Daar is nu een uniforme 
missive over uitgegaan naar alle WOC’s. 
Een voortdurend onderdeel van de werkzaamheden van de REC is het Palenplan. De diverse kleuren 
palen die aangeven welke regel gehanteerd moet worden voor de bal die in een ‘bepaald’ gebied ligt. 
In alle kleuren hebben deze palen de bijzondere eigenschap dat zij spoorloos kunnen verdwijnen. Dat 
creëert vooral tijdens wedstrijden onduidelijkheid. Dus regelmatige controle en herstel is nodig, dit in 
overleg met de manager en greenkeeping. 
Verder komt de REC één keer in de twee maanden bijeen om over vragen, problemen, kwesties en 
oplossingen te praten. En volgt afwisselend één van de leden een bijscholingssessie van de NGF. 
 

  



 

 

  



 

 

Jaarverslag WAC 2023 
 

De Woensdag Avond Competitie kan terugkijken op een goed verlopen seizoen.                      
De commissie is duidelijk herkenbaar aan het rode shirt, wat door de deelnemers als zeer positief 
wordt ervaren.  
Helaas hebben wij afscheid moeten nemen van Lidy Guldemond. Wij zullen haar betrokkenheid zeker 
missen.  
Op 11 mei 2023 bestond de WAC 35 jaar! Helaas kwamen wij daar te laat achter maar hebben dat op 
de slotavond goedgemaakt door aan alle (actieve) deelnemers een handdoekje uit te reiken, naast 
een hapje en een drankje.                                                  
Natuurlijk werd er aan de top 3 van zowel WAC1 als WAC 2 een beeldje uitgereikt en bloemen.  
Ruud Tetteroo stopt als lid van de commissie. Wij hebben 2 nieuwe vervangers kunnen vinden, te 
weten Alexandra Kok en Paula van Moorsel. Zij zullen in het seizoen 2024 de commissie komen 
versterken.  
De commissie heeft het seizoen afgesloten met een heerlijk diner wat verzorgd was door Peter Borst 
(commissielid). Dat was zeer geslaagd.  
Op de bankrekening staat € 212,01. Dit nemen we mee naar het volgende seizoen als reservering 
voor nieuwe balletjes (WAC en Birdieballen)                  
We kijken uit naar seizoen 2024! 
 

JAARVERSLAG WEDSTRIJDCOMMISSIE 2023 
 
COMMISSIEBEZETTING 
De personele bezetting van de WECO is in de loop van 2023  flink veranderd. Corine Cools als nieuw 
lid bracht herintreder Gerrit van Zanten weer in de commissie; nieuwe leden Marion Kuipers en 
Marianne van Wijnen haakten helaas in de loop van het jaar af. Joep Reinders nam aan het eind van 
het jaar afscheid als voorzitter en langstzittend commissielid. Petra van Es trad eind 2023 als 
penningmeester en lid af en Han van Gogh, langzittend commissielid trad ook af.  Peter Stolk trad toe, 
mede als beoogd voorzitter vanaf 2024. 
Van alle leden die de commissie verlieten is afscheid genomen tijdens de jaarlijkse Smurfencup. 
Alleen Han van Gogh wordt uitgezwaaid op de voorjaarsvergadering van 2024. 
De samenstelling is per  eind december 2023 als volgt: Peter Stolk voorzitter, Corine Cools 
penningmeester, Hieke van Heusden secretaris, Aad van Zanten, Hilde Bax, Paul Herbrink, Gerrit van 
Zanten en Dennis van der Laar: leden. 
WEDSTRIJDEN 
In totaal hebben in 2023 Zeegersloot leden 989 keer deelgenomen aan wedstrijden van de WECO. 
Helaas zijn er in de wintermaanden (jan/febr en okt/nov/dec) meerdere wedstrijden niet doorgegaan 
door baansluitingen.  
Uitschieter in deelnemersaantal was het Oranjebal met 104 deelnemers. Ook de Paastrofee en 
Pinkstertrofee trokken veel deelnemers. We merken al enige jaren dat er voor de recreatieve 
wedstrijden er een ruimere belangstelling is dan voor de maandbekers en andere qualifying 
wedstrijden. De WECO constateert dat ze dit voor een sportvereniging een wat verontrustend 
verschijnsel vindt. Tegelijkertijd ziet de WECO ook een stabiele en fanatieke groep wedstrijdspelers, 
waarvoor het absoluut gewenst en belangrijk is de competitieve (qualifying) wedstrijden te blijven 
organiseren.   
WINTERWEDSTRJDEN/SNOWBALLS 
Ook de snowball wedstrijden, van oudsher een gezelligheidswedstrijd, liepen in het begin van het jaar 
achter wat aantal deelnemers betreft. Het DB van de WECO achtte het daarom raadzaam de 
wedstrijdvorm en soort inschrijving wat aan te passen Daarnaast wordt over de snowball wedstrijden 
winter 23/24 een klassement opgemaakt. De spelvormen zijn fourball betterball, scramble a deux en 
chapman greensome, met als 7e en afsluitende wedstrijd een 4 bal scramble. Het aantal 
inschrijvingen is fors toegenomen, we denken mede dankzij de nieuwe opzet. We zien ook dat zowel 



 

 

wedstrijdspelers als recreatieve spelers deelnemen aan deze wedstrijden. Helaas zijn beide FBBB’s 
niet doorgegaan wegens baansluiting, de wedstrijden hebben gemiddeld inschrijvingen van 70 man 
per keer. Dat is de maximale bezetting binnen de toegestane starttijden. 
CLUBKAMPIOENSCHAPPEN 
De clubkampioenschappen zijn wedstrijden van het bestuur, uitgevoerd door de WECO. De WECO 
organiseert, bereidt voor, rondt af en adviseert waar ze dat nodig acht. 
In 2023 werd bij de mannen JASON TOELEN driemaal kampioen: Clubkampioen Strokeplay, Matchplay 
en Parkbaan Strokeplay. 
Bij de dames was iets meer variatie: Clubkampioene Strokeplay werd Corine Cools, Clubkampioene 
Matchplay werd Ellen Vreeswijk en bij de Parkbaan kampioenschappen werd Corine Cools de beste 
dame op de 5e plaats. 
Er bestaat een licht vermoeden dat deelname aan de Parkbaan kampioenschappen door veel leden 
geïnterpreteerd wordt als: moet alleen lid zijn van de Parkbaan. Zoals men in het verleden ook bij de 
Handicart wedstrijd veronderstelde gebruiker te moeten zijn van een handicartpas. Dat is echter niet 
het geval! 
MAANDBEKERS 
De maandbeker klassementen worden opgemaakt uit de beste 3 scores van de 5 maandbekers van 
2023. Bij de Maandbeker 1 competitie werd Corine Cools eerste bij de bruto strokeplay scores, Ellen 
Vreeswijk bij de netto strokeplay scores, Marlies van Damme werd winnares bij de Maandbeker 2 
competitie (stableford 18 holes) en bij Maandbeker 3  (stableford 9 holes) werd Dennis van der Laar 
de winnaar. 
DE LADDERWEDSTRIJD  
De ladderwedstrijd  had minder inschrijvingen dan het jaar ervoor, waardoor er wat noodgrepen 
werden toegepast om toch een vorm van groepssamenstelling te creëren waarbinnen de groepsleden 
onderling uitvochten wie groepswinnaar werd. Er is ruimte voor verbetering in dezen.  
Winnaars van de matchplay ladder 2023 werden: 
Heren Cat. 1: Martin Regeer  Cat 2: Richard Brouwer 
Dames Cat 1: Ellen Vreeswijk  Cat 2: Floor Bok 
De Ladder zal volgend jaar tussen oktober en februari gespeeld worden. Op veler verzoek, om 
vakantieafspraken en andere drukte wat te mijden. 
OVERIGE WEDSTRIJDEN 
De overige wedstrijden in het WECO programma zijn wedstrijden die in vorm vaak NQ zijn. Deze 
wedstrijden trekken wellicht als gevolg daarvan meer deelnemers dan bij Q wedstrijden. Een 
uitzondering geldt voor Maandbeker 2. Deze is Q en heeft toch een vrij stabiel en niet onaardig bezet 
deelnemersveld. 
TOEKOMST 
De WECO ziet twee taken die op zeer kort termijn (moeten) worden opgepakt:  
- de personele bezetting verhogen 
- de wedstrijddeelname vergroten/verhogen, ook bij jongere clubleden 
De eerste taak is al opgepakt en zal gedurende 2024 voortdurend de aandacht hebben en de tweede 
taak zal, onder meer door meer variatie in wedstrijdvormen in te voeren, hopelijk tot stand komen. 
 
Daarnaast is het van belang om op een andere manier wedstrijdtafel bezetting te garanderen.  De 
WECO streeft daarbij naar het vormen van een poule met assistent-wedstrijdleiders, die op de 
wedstrijddagen hand- en spandiensten verlenen aan de wedstrijdtafel. Bij voorkeur doet de WECO dit 
in samenwerking met andere WOC’s. 
 

Jaarverslag Baancommissie 2023 
 
Een jaar met mooie ontwikkelingen in en rond onze baan, maar ook een jaar wat onze zwakke 
plekken heeft bloot gelegd en om extra bijsturing voor de toekomst vraagt.  
Zo was 2023 met afstand het moeilijkste jaar in ons 40-jarig bestaan om de golfbaan in goede 
conditie te houden. Neem alleen al de record droogte die we hadden tussen 13 mei en 20 juni (geen 



 

 

druppel regen) en daarna de overvloedige regen die vanaf juli is gaan vallen (in de maanden juli t/m 
december is meer regen gevallen dan gemiddeld over een heel jaar). 
In totaal ook nog eens 6 stormen, waarvan er 1 midden in de zomer (Poly op 5 juli). 
Al deze extremen hebben het afgelopen jaar gezorgd voor een record aantal bomen dat is omgegaan 
en dat het aantal dagen met een baansluiting veel en veel te hoog is. Met De Ridder wordt bekeken 
hoe we de bespeelbaarheid van onze baan in natte periodes, wat volgens de deskundigen steeds 
vaker gaat voorkomen, weer op een aanvaardbaar niveau kunnen krijgen. Ook ons bomenbestand 
gaat steeds meer vragen aan onderhoud (veel zieke en dode bomen). 
Enkele highlights die we willen benoemen over het jaar 2023. 
In het voorjaar zijn, conform het Masterplan, de eerste 3 holes van de Griendbaan aangepakt met 
een renovatie van de bunkers en zijn tevens de oevergebieden op deze holes natuurvriendelijk 
gemaakt (hiervoor verkrijgen we subsidie van het Hoogheemraadschap).  
Voor 2024 staan de holes 4 t/m 6 voor eenzelfde aanpak in de planning. 
 
De baan lag er deze zomer (bron players1st: zowel leden als gasten) zowel speltechnisch als voor het 
gezicht fantastisch bij. 
 
Het talud van hole 11 (rechts) is, na het weghalen van alle struiken in 2022, ingezaaid en omgevormd 
in een gras talud. 
In september zijn tussen de green van 4 en tees van 5 door een grote groep enthousiaste vrijwilligers 
jonge bomen geplant. Dezelfde groep vrijwilligers heeft ook deze winter een aantal bosvakken 
aangepakt door middel van rigoureuze snoei en het ruimen van dode en omgewaaide bomen. 
Rondom het clubhuis en oefencentrum is in september gestart met het aanleggen en verleggen van 
de paden naar het clubhuis door de firma van Vliet. In het bedenken en het coördineren hiervan 
hebben onze leden Cor Bruijne en Sjaak van der Vlies menig uurtje gestoken. En niet te vergeten de 
grote groep enthousiaste tuinliefhebbers die de “aankleding” langs de paden hebben verzorgd. 
Zoals in de intro al was aangegeven is het in juli gestart met te vaak en te veel regenen wat 
uiteindelijk in oktober al resulteerde in een verzadigde grond in geheel West Nederland. Hevige 
regendagen eind oktober zorgden ervoor dat de golfbaan nagenoeg volledige blank kwam te staan in 
een periode met minimale verdamping en regionale problemen om het overtollige water af te 
kunnen voeren. Rond de heuvelbaan kregen we daarbij ook nog eens te maken met kapotte pompen, 
waardoor het water om de heuvelbaan heen gedurende maanden veel en veel te hoog heeft gestaan 
(wat natuurlijk ook niet heeft geholpen om het water via onze eigen drainage systeem af te kunnen 
voeren). 
Een ongekende natte periode met een bijna permanent gesloten Heuvel- en Parkbaan tot gevolg.  
Voor 2024 hopen we allereerst natuurlijk dat de weergoden ons een beetje sparen, maar de zwakste 
plekken op onze baan moeten z.s.m. aangepakt worden middels conisch prikken en extra drains. Om 
een herhaling te voorkomen. 
De bezetting van de baancommissie is in 2022 ongewijzigd gebleven, maar de commissie is op zoek 
naar versterking(en). En hierbij wordt met voorkeur gedacht aan dames. 
 
Verslag kwaliteit management 2023 
In 2023 heeft er een personele wijziging plaatsgevonden bij de aannemer die voor het kwaliteitsma-
nagement van belang is. Projectleider van de firma De Ridder, de heer Vincent de Vries, heeft de 
firma verlaten en is vervangen door Alexander de Vries. 
Procesmatig is het instrumentarium, het model, aanzienlijk verbeterd. De verbeteringen zorgen voor 
een betere aansluiting aan de specifieke situatie voor Zeegersloot en een betere aansluiting op mo-
gelijke analyses in de tijd, zodat de kwaliteit beter gevolgd kan worden.  
 
In de bouwvergadering zijn de verbeteringen toegelicht en is volle steun ontvangen. We zijn voor wat 
betreft de analyse met een schone lei begonnen en richten ons op de duur van het lopende contract. 
Er hebben drie kwaliteitsmetingen plaatsgevonden, april, juli en september, deze timing is zo 



 

 

gekozen dat de metingen onderling vergeleken kunnen worden. 
 
Over het geheel is een stijging van de kwaliteit van de baan waarneembaar hetgeen correleert met 
de mening van de leden. 
Aandacht vraagt de snelheid van de greens die achter blijft bij de doelstellingen, deze parameter zal 
in 2024 de volle aandacht krijgen. 
 

 

Verslag van de marshalcommissie 2023 

 

Inleiding. 

Het is met genoegen dat we het jaarverslag van de Marshal Commissie van Golf Club Zeegersloot 

presenteren voor het jaar 2023. Als commissie bestaande uit 32 toegewijde leden hebben we ons 

ingezet om de veiligheid, het plezier en de algemene ervaring van alle leden en gasten op onze 

golfbaan te verwezenlijken. 

 

Samenstelling Dagelijks Bestuur. 

Begin van het jaar 2023 bestond het DB van onze Commissie uit 4 personen: 

• Voorzitter  John van den Akker 

• Secretaris  Jan Peters 

• Planning  Lidy Guldemond 

• Materiaalbeheer  Klaas Jongens 

De functionarissen voor Secretaris en Materiaalbeheer waren in de Najaars-vergadering van 2022 

benoemd als opvolgers voor de uittredende bestuursleden Harrie Knoop en Mariëtte Pijnenburg. 

Tot ons groot verdriet is in februari ons bestuurslid Lidy Guldemond door een ernstige ziekte aan ons 

bestuur ontvallen. Na intern beraad is besloten om de functie van Planning voorlopig samen te 

voegen met portefeuille van Materiaalbeheer onder de verantwoordelijkheid van Klaas Jongens. 

 

Ledenbestand. 

In januari bestond de commissie uit 32 actieve leden, inclusief het Dagelijks Bestuur. Gedurende het 

jaar is 1 van onze leden overleden en zijn er 3 uitgetreden. Daar staat tegenover dat zich 5 nieuwe 

kandidaten hebben aangemeld om op vrijwillige basis Marshaldiensten te verlenen voor onze 

Vereniging. Per 31 december 2023 bestond de commissie dan ook uit 33 leden waarvan 28 met 

volledige bevoegdheid en 5 met de status van kandidaat-marshal.  

Als onderdeel van het Vrijwilligersbeleid van de Vereniging krijgen de actieve Marshals als blijk van 

waardering jaarlijks 2 cadeau vouchers aangeboden van het Bestuur voor een ronde van 18 holes in 

de Griend/Heuvel baan of een dagkaart in de Parkbaan. Ook worden zij uitgenodigd om deel te 

nemen aan de jaarlijkse Commissie Dag. Uittredende Marshals ontvangen als dank en respect voor 

hun getoonde inzet een golf handdoekje van GCZ met de tekst "Dag Commissie". 

 

Activiteiten. 

1. Planning:  

Na het trieste overlijden van Lidy Guldemond hebben we besloten om deze activiteit onder te 

brengen in de portefeuille van de nieuw aangetreden Commissaris Materiaalbeheer. Voor de 

planning wordt het jaar ingedeeld in 2 seizoenen: winter en zomer.  

1.1. Winter seizoen: Dit seizoen volgt de wintertijd in Nederland en loopt van oktober t/m 

maart. De dagen worden belangrijk korter en er worden slechts 3 diensten per week 



 

 

ingepland van 10:00 uur tot 14:00 uur. Dit jaar werden voor het eerst in december ook 

winterdiensten ingepland tot 17 december en op basis van vrijwilligheid. Door uitzonderlijk 

natte weersomstandigheden en daar uit voortvloeiende baansluitingen zijn er echter in 

november en december slechts 2 marshaldiensten uitgevoerd. 

1.2. Zomer seizoen: Van april t/m oktober worden dagelijks 2 diensten van 4 uur gepland. Dit zijn 

bruto 428 diensten. Door wedstrijden en voorziene baansluitingen vielen 148 diensten af en 

bleven er netto 280 ingeplande diensten over. Hiervan werden er 263 uitgevoerd door 30 

marshals. De inzet van 20 marshals bleef helaas onder de minimale verwachting van 3 à 4 

diensten per 2 maanden. Dit heeft geresulteerd in 6% van de geplande diensten welke niet 

uitgevoerd konden worden. We zullen hier voor het komende jaar verder onderzoek naar 

doen. 

1.3. Toezicht buiten de standaard openingsuren: Dit jaar is gestart met een proef om buiten de 

openingsuren van de Service Desk op willekeurig gekozen dagen een marshaldienst van 2 

uur uit te laten voeren. Marshals kunnen op basis van vrijwilligheid een week reserveren 

waarin zij een ronde maken buiten de officiële openingsuren op een door hen gekozen dag. 

Van de 26 ingeplande weken zijn er 15 op deze wijze gevuld. Uit deze diensten zijn 

uiteindelijk slechts 2 kleinere onregelmatigheden geconstateerd op het gebied van 

uitoefening van speelrechten van de betrokken spelers. We hebben geen illegale spelers 

aangetroffen. Besloten is om volgend jaar deze dienstverlening op dezelfde wijze in de 

zomer uit te gaan voeren. 

 

2. Materiaalbeheer. 

• Op 12 juni hebben we een nieuwe Marshalcart in gebruik genomen. Een robuust model met 

laadbak waarin een afsluitbare kist is aangebracht om uitrusting zoals AED, verbanddoos e.d. 

in de ronde mee te nemen. Een afsluitbare cabine verhoogt het comfort en veiligheid van 

gebruik in de winter en onder slechte weersomstandigheden. 

• We hebben het beheer en uitgifte van Marshal kleding overgenomen van het Secretariaat. 

De inkoop functie blijft bij het Secretariaat. 

• De tas met EHBO materialen is vervangen en voldoet weer aan de eisen voor hulpverlening 

bij lichte verwondingen. 

• In september hebben we een nieuwe Marshalruimte in het clubhuis in gebruik genomen. 

Hierin zijn o.a. de kasten in onder gebracht waarin kleding voorraad en uitrustingstukken 

zoals tablet en mobiele telefoon zijn opgeslagen. In deze ruimte kunnen de dienstdoende 

marshals zich voorbereiden op hun ronde en afsluiten met het opstellen van hun dagrapport. 

  

3. Veiligheid en Toezicht.  

Als Marshals hebben we het toezicht op de golfbaan gehandhaafd om ervoor te zorgen dat alle 

spelers zich houden aan de geldende regels en voorschriften. We hebben actief gecontroleerd op 

de naleving van de baanreglementen en etiquette en de snelheid van het spel om een vlotte 

doorstroming te bevorderen. 

Speerpunt dit jaar was het detecteren van no-shows in de baan. In samenwerking met de 

Caddiemaster is het no-show gedrag van spelers in de loop van het jaar aanzienlijk terug 

gedrongen. 

Eén maal hebben wij assistentie verleend aan een noodgeval waarbij opgeroepen hulpverleners 

met een ambulance een onwel geworden speler naar het ziekenhuis moesten vervoeren. Hieruit 



 

 

zijn weer aandachtspunten naar voren gekomen om de betreffende nood procedures op aan te 

passen. 

 

4. Gastvrijheid en Service.  

Ons team van Marshals heeft zich ingezet om alle leden en gasten te verwelkomen en te 

ondersteunen tijdens hun verblijf op de golfbaan. We hebben vragen beantwoord, aanwijzingen 

gegeven en waar nodig assistentie verleend om een positieve ervaring te garanderen. Hier onder 

valt ook de distributie van gekoeld water in de baan tijdens zeer warme dagen en het 

waarschuwen van spelers bij naderend onweer. 

 

5. Uitgevoerde Evenementen.  

• In februari hebben wij voor de gehele Marshals groep een door de NGF geleide Marshal 

Workshop georganiseerd. Onderwerpen waren de bewustwording van de kerntaken en het 

doelmatig functioneren van de Marshal, naast een positieve bijdrage leveren aan de 

spelbelevenis van de spelers in de baan. De workshop werd hoog gewaardeerd door de 

aanwezige marshals. 

• In april hebben we de jaarlijkse instructie avonden georganiseerd voor de Marshals groep 

voor het verlenen van noodhulp met reanimatie en het gebruik van een AED apparaat. Van 

de 30 marshals hebben er 25 met succes de training afgerond en het bijbehorend BHV 

certificaat ontvangen. Omdat in dergelijke noodsituaties elke seconde telt vinden wij het 

belangrijk dat iedere Marshal bij voorkeur jaarlijks maar in ieder geval 1 keer in de 2 jaar 

deze training volgt. 

• Jaarlijks organiseren wij een Voorjaars- en Najaarsvergadering waarin het afgelopen seizoen 

wordt geëvalueerd en wij vooruit kijken naar het volgend seizoen en nieuwe ontwikkelingen. 

Ook zijn de bijeenkomsten bedoeld om de sociale omgang met elkaar in de Marshal groep te 

stimuleren en de kennis en vaardigheden van de Marshal rol te onderhouden. 

 

6. Communicatie en Samenwerking:  

Als Marshal Commissie werken wij nauw samen met de Service Desk en het Secretariaat van 

onze vereniging. De Manager ontvangt de samenvatting van de waarnemingen en rapportages 

van de dienstdoende marshals en wordt ook uitgenodigd om deel te nemen aan het maandelijks 

overleg van ons Commissie bestuur.  

Het Bestuur van de golfvereniging wordt door ons op de hoogte gehouden middels de Secretaris 

die is aangewezen als onze referent om ervoor te zorgen dat onze activiteiten goed werden 

gecoördineerd en geïntegreerd in het bredere beleid van de club. 

De dienstdoende Marshals ontvangen waar nodig operationele instructies en adviezen middels 

Berichten aan Marshals (BaM). 

Tenslotte leveren wij een 2 maandelijkse bijdrage aan de Nieuwsbrief naar de leden van de 

Golfclub en sturen wij ook een 2 maandelijkse Interne Nieuwsbrief naar onze Marshals groep om 

hen op de hoogte te houden van de laatste ontwikkelingen binnen onze Commissie. 

 

 

Resultaten. 

• Verbeterde naleving van baanetiquette en snelheid van het spel, wat heeft bijgedragen aan een 

soepele golfervaring voor alle spelers. 



 

 

• Verhoogde tevredenheid van leden en gasten door de gastvrijheid en ondersteuning van ons 

Marshal team. 

• Succesvolle uitvoering van onze rol dankzij de ondersteuning van onze Marshals en hun 

toegewijde inzet. 

• Positieve samenwerking met de Manager en het Bestuur, waardoor een geïntegreerde aanpak 

van activiteiten mogelijk was. 

 

Erkenning en Dankbaarheid 

We willen graag alle leden van de Marshal Commissie bedanken voor hun toewijding, inzet en 

enthousiasme gedurende het afgelopen jaar. Zonder jullie harde werk en toewijding zouden we niet 

in staat zijn geweest om onze doelen te bereiken en de golfervaring voor alle leden te verbeteren. 

 

Slotwoord 

Als Marshal Commissie zijn we trots op de vooruitgang die we hebben geboekt en kijken we uit naar 

een succesvol jaar 2024, waarin we blijven streven naar uitmuntendheid in onze dienstverlening aan 

de golfvereniging. Met de voortdurende steun en betrokkenheid van onze leden zijn we ervan 

overtuigd dat we onze doelen kunnen blijven bereiken en onze vereniging kunnen blijven 

ondersteunen. 

 

John van den Akker    Jan Peters  Klaas Jongens 

Voorzitter      Secretaris   Planning & Materiaalbeheer 


